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Voorzitter en College van Gedeputeerde Staten provincie Flevoland Lelystad 
 
Via e-mail. Almere, 12 juni 2019 
 
Geacht College, 
 
Onder verwijzing naar het gestelde in Artikel 23 van het Reglement van Orde voor PS wend 
ik mij tot uw College met de volgende vragen: 
 

1) Is het u bekend dat menig provincie in Nederland een mandaat register heeft m.b.t. 
het niveau van mandatering van PS naar GS? 

2) Vindt u ook dat op basis van de wet dualisering provinciebestuur er een duidelijk 

onderscheid is tussen de bevoegdheden van Provinciale Staten en respectievelijk 

Gedeputeerde Staten? 

3) Bent u het met ons eens dat mandaat respectievelijk delegatie besluiten, anders dan 

bij wet vastgesteld, instrumenten van een bestuursorgaan zijn en dat deze kunnen 

te vervallen wanneer er een nieuwe bestuurlijke constellatie is ontstaan? Dit ten 

gevolge van de gewijzigde politieke verhoudingen, waardoor er m.b.t. de verleende 

mandaten en/of delegaties er anders gekeken kan worden naar eerdere verleende  

deze mandaten en/of delegaties binnen Provinciale Staten? 

4) Bent u het met ons eens dat het controlerend orgaan (Provinciale Staten) ten 

allertijden moet kunnen herleiden op welke grondslag een mandaat en of delegatie 

is verleend en dat dit inzicht van groot belang is voor de controlerende en sturende 

taak van de Provinciale Staten?  

5) Bent u het met ons eens, dat deze mandaten en/of delegaties anders dan bij wet 

toegekend (artikel 158 Provinciewet), na verkiezingen opnieuw voorgelegd dienen te 

worden, en wel zo snel mogelijk, om te voorkomen dat de continuïteit van bestuur 

gevaar loopt? 

6) Naar onze mening is transparantie een zeer belangrijk element, basis is voor goed 

bestuur. Bent u het met ons eens dat deze transparantie vraagt om een duidelijk 

overzicht van de huidige mandaten en/of delegaties, niet alleen intern maar ook 

richting de burgers, en kunt u een dergelijk overzicht per omgaande overleggen aan 

de Provinciale Staten?  
7) Bij navraag in andere provincies, is gebleken dat er gewerkt wordt met zogenaamde 

audit commissie, audit commissie met een hogere status dan de huidige  
begeleidingscommissie waar nu mee werkt wordt, bent u het met ons eens dat een 
audit commissie, die de hele P&C cyclus beoordeeld en begeleid van grote 
toegevoegde waarde is voor PS?  
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